
PLAATSELIJK BELANG JUBBEGA-HOORNSTERZWAAG 
Algemene Ledenvergadering 

Datum:  15 november 2022 
Aanvang: 20.00 uur 
Locatie: MFA De Kompenije 
 

Aanwezigen (bestuur): Gert-Wim van der Laan, Brenda Hoornveld, Tia Bloemhof, 

Rob Broers (penningmeester), René Jelsma (voorzitter) en Age Hartsuiker (notulist) 

Afwezig (bestuur - met kennisgeving): Maaike Terpstra (secretaris) 

Opkomst: ruim 50 inwoners en belangstellengen 

 

1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering om 20.05 uur en heet een ieder van harte welkom. 

In het bijzonder Jelle Zoetendal (wijkwethouder) en Annie Stelma (wijkmanager) 

namens de gemeente Heerenveen. Verder een woord van welkom voor de inleiders: 

Anne de Jager en Juroy Rosema. 

De voorzitter geeft in een korte inleiding aan wat er de afgelopen tijd is gebeurd en 

vraagt een moment van stilte voor het onlangs overleden erelid plaatselijk belang 

Koop Koopstra, welke veel heeft betekend voor onze beide dorpen. 

De voorzitter doet een oproep om 14 december massaal aanwezig te zijn bij de 

presentatie van het plan voor het centrum van Jubbega. 

 

2. Vaststellen agenda 

Tussen beide sprekers is de pauze, verder akkoord. 

 

3. Mededelingen  

Geen 

 

4. Ingekomen stukken 

Geen 

 

5. Bestuurszaken 

- Verslag voorjaarsvergadering 2022 wordt goedgekeurd. 

- Nieuw bestuurslid Tia Bloemhof wordt met applaus begroet door de leden. 

- Nieuwe statuten en huishoudelijk reglement worden voorgelegd aan de aanwezige 

leden tijdens de vergadering en met meer dan de benodigde meerderheid van 

twee/derde aanwezige leden goedgekeurd. 

 

6. Gastspreker 1 

Brandweervoorlichter “Brandveilig leven” Anne de Jager boeit de aanwezigen met 

zijn zeer nuttige informatie over brandveiligheid. Hij wordt door de aanwezigen en het 

bestuur bedankt voor zijn belangrijke informatie. 

Vragen uit de vergadering: 

Hoe hoog en waar moeten koolmonoxide melder worden geplaatst. Deze kunnen 

zowel laag als hoog geplaatst worden. 

 

7. Pauze 
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8. Gastspreker 2 

Opbouwwerker Juroy Rosema stelt zichzelf en andere medewerkers van Caleidoscoop 

voor. Hij laat zien en horen wat Caleidoscoop doet voor het verbinden van mensen en 

groepen. Nieuw is medewerker sociaal werker meedoen, Anneke Lukkes. Haar taak is 

om mensen met elkaar te verbinden en zo vereenzaming te voorkomen.  

 

Sinds kort is er een kledingruilbeurs die er mede voor zorgt dat nieuwe vrijwilligers 

zich aanmelden. De kledingruilbeurs biedt een huiskamergevoel en is ook een open 

deur voor inwoners die dreigen te vereenzamen. Dit laatste is een probleem bij veel 

ouderen. Het project groeit en voldoet aan de verwachtingen. 

Er wordt gemeld dat het steunpunt De Barones spreekuur heeft in De Kompenije voor 

minima, mantelzorgers en alle vragen over uitkeringen. 

Ook is er het ouder-kind-café voor opvoedondersteuning. De Meitinkers hebben het 

druk en doen heel veel werk voor onze inwoners. 

 

9. Lopende zaken 

- MFA De Kompenije 

De heer Jan Leijstra legt de huidige situatie voor aan de aanwezigen. Het wordt 

drukker en drukker in De Kompenije, maar de financiële situatie is nog steeds nijpend. 

De gemeente staat garant tot de afronding van het onderzoek door onderzoeksbureau 

Antea. Op dit moment is het onderzoek afgerond en ligt klaar om verder besproken te 

worden. 

De werkgroep Kompenije 2.0 heeft hun visiedocument  uitgewerkt en is op 15 

november aan het college van B&W gepresenteerd (wethouders Gerrie Rozema - 

dorpshuizen/accommodaties en Jelle Zoetendal - dorpswethouder) 

De werkgroep Kompenije 2.0 legt uit aan de aanwezigen wat ze allemaal hebben 

gedaan  en dat het visie document op 29 november wordt aangeboden aan de 

gemeenteraad. 

De Kompenije moet weer het bruisende hart voor Jubbega en |Hoornsterzwaag worden 

en daar hebben zij goede plannen en ideeën voor. Het is nog even afwachten. 

 

- Overlast 

Met name rondom De Kompenije heeft een groep jongeren voor zeer veel overlast en 

schade gezorgd. Er wordt nu samengewerkt met bureau HALT, VNN 

(verslavingszorg), jongerenwerk en gemeente om het probleem met deze jongeren aan 

te pakken. Anneke Lukkes meldt dat er goede gesprekken zijn geweest met jongeren 

en ook hun ouders, dit lijkt een eerste effect te hebben, want het is op dit moment 

rustig rondom De Kompenije. Politie staat vaak met lege handen, want zodra de politie 

na meldingen aanwezig is, zijn de jongeren verdwenen.  

Er wordt met nadruk gevraagd om elke vorm van overlast te melden bij de politie, dit 

voor onder andere dossiervorming en latere actie heel belangrijk. 

Op dit moment is het rustig rondom De Kompenije en lijken de maatregelen aan te 

slaan. 
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-Vragen vanuit de zaal: 

Wat wordt er gedaan met en voor deze jongeren.  

De jongerenwerkers zijn elke vrijdagmiddag in en rond De Kompenije en op straat 

bezig met het benaderen van jongeren. 

Komt er ook weer een nieuwe Stoater?  

Deze vraag blijft open maar is onderwerp van gesprek.  

 

-HNI 

De HNI-voorzitter Dennis van Linde meldt dat er een nieuw en actief bestuur is. Er 

wordt intensief samengewerkt met Plaatselijk Belang en dat bevalt erg goed. Door 

middel van provinciale subsidie wil het HNI Jubbega/Hoornsterzwaag nog beter op de 

digitale kaart zetten. De eerste kunstwerken (van kunstenaar Age Hartsuiker) zijn klaar 

en een voorbeeld staat tijdens de vergadering in de zaal. Aanwezigen reageren 

enthousiast op dit kunstwerk, de Pream. Het kunstwerk blijft voorlopig nog even staan 

in De Kompenije. Verlichting boven de vaart wordt aangepakt en er is overleg met de 

buurtvereniging die dit tot nu toe plaatst en onderhoudt. HNI en haar aangesloten 

ondernemers zijn goed betrokken bij de ontwikkeling van de plannen voor het centrum 

van Jubbega.  

 

- Woningbouw Jubbega 

Dorpswethouder Jelle Zoetendal legt uit waarom er een flinke vertraging is ontstaan 

vanwege het zogenaamde Didam-arrest. Hij legt uit wat dit Didam-arrest inhoudt en 

hoe de gemeente hier nu mee omgaat. De (gemeente) grond moet altijd openbaar 

worden gepubliceerd, zodat ook andere partijen hierop kunnen reageren. Project De 

Feart heeft meerdere reacties opgeleverd en de gemeente gaat nu verder met de al in 

ver stadium gevorderde plannen, zoals deze tot nu toe zijn gemaakt. De gemeente kan 

grond aanbieden met de aantekening dat men deze aan wil bieden aan de aannemer die 

voor het Didam-arrest de plannen al klaar heeft. Dit vanwege het vertrouwen in en de 

al uitgewerkte plannen van de aannemer/ontwikkelaar. In basis wil het college verder 

met de eerste partijen, maar er zijn hierdoor wel vertragingen en hogere kosten te 

verwachten.  

De wethouder meldt dat de gemeenteraad binnenkort de nieuwe woonvisie gaat 

behandelen waarin ook staat hoe de verdeling van nieuw te bouwen woningen zoals 

sociale huurwoningen in de grotere kernen zoals Jubbega, Akkrum en Heerenveen 

worden vastgelegd.  
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-Het nieuwe centrum van Jubbega 

Na vele overleggen, tot vlak voor de ledenvergadering, zijn nu de plannen klaar. De 

werkgroep heeft akkoord gegeven en de plannen worden nu concreet uitgewerkt en 

meegenomen in het bestek, waarna de werkzaamheden openbaar worden vergund.  

Vrijdag 19 november worden er in het centrum drone-opnames gemaakt voor een 3D 

presentatie op 14 december in De Kompenije. Zowel Plaatselijk Belang als gemeente 

hopen op een grote opkomst voor deze presentatie, want ‘plaatjes vertellen meer dan 

praatjes’. 

Plaatselijk Belang zal hier zoveel mogelijk aandacht aan schenken door middel van de 

Nieuwsbrief, sociale media en website.  

De nutsbedrijven beginnen (met vertraging) medio januari 2023, dan gaat stapsgewijs 

de bestrating van het centrum eruit en wordt er voor gezorgd dat de winkels bereikbaar 

blijven. De nutsbedrijven verzorgen zelf de informatie aan omwonenden en bedrijven. 

Nadat het centrum klaar is, volgt nog het vernieuwen van riolering en kabels voor de 

verder J. van Damweg tot aan de derde wijk. 

 

-Bomenkap-actie 

De bomenkap tussen brug en overkluizing door het waterschap begint 28 november. 

Het hout(stammen) worden eerst aangeboden aan bewoners centrum (tussen brug en 

overkluizing) indien deze een houtkachel hebben en lid zijn van Plaatselijk Belang. 

Blijft er hout over dan worden deze stammen via inschrijving verloot onder 

belangstellende leden van Plaatselijk Belang.  Informatie over hoe en wat gaat via de 

Nieuwsbrief en sociale media. 

 

-Hertenkamp 

Op dit moment is er één vrijwilliger die alles doet. Gevraagd wordt naar een tweede 

vrijwilliger. Mocht dit niet lukken en de huidige vrijwilliger valt weg dan sluit 

Plaatselijk Belang het Hertenkamp.  

Opmerkingen uit de zaal; is dit ook geschikt voor een project met jongeren. Plaatselijk 

Belang zoekt naar een bestendige oplossing voor een tweede vrijwilliger in verband 

met continuïteit en bestendigheid. Ook dagbesteding wordt genoemd maar deze 

brengen veel kosten met zich mee. 

 

- Nieuwsbrief 

Bezorging blijft nog steeds problemen geven, soms wel of niet de brievenbus. 

Gevraagd wordt aan de leden om wanneer je de Nieuwsbrief niet krijgt dit te melden 

bij bezorgingsbedrijf FRL. Plaatselijk Belang kan hier helaas niets aan doen. 

In de PLUS, Welkoop en De Kompenije liggen altijd losse exemplaren. 
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- Contributie innen 

Na de coronaproblemen blijft Plaatselijk Belang zoeken naar een goede vorm van het 

innen van de contributie. De vorige vrijwilliger is er mee gestopt. Plaatselijk Belang 

zoekt nu iemand die de contributie wil innen en de machtigingsformulieren bij onze 

leden wil brengen en ophalen. Op de website van Plaatselijk Belang vindt u het 

formulier voor de automatische incasso, maak hier gebruik van, want we kunnen niet 

zonder uw contributie! Belangstelling? Meld je dan bij bestuur van Plaatselijk Belang. 

 

AED 

Hanke vertelt de aanwezigen enthousiast over de werkzaamheden van de werkgroep 

AED. Het aantal AED’s in en rond Jubbega zijn nu 16. Er wordt verteld welke 

reanimatiecursussen er zijn geweest en hoe de nieuwe app voor de aangesloten (ruim 

60) hulpverleners werkt. Er is een nieuwe instructeur gevonden, Ook wordt er goed 

aandacht bestreed aan de nazorg van onze burgerhulpverleners na reanimaties die door 

hen gedaan zijn.   

Alle hulpverleners zijn vrijwilliger. Er is een goede flessenactie geweest die veel geld 

heeft opgeleverd. Iedereen bedankt voor hun deelname hieraan! Meer informatie kan 

men vinden op Facebook Hart voor Jubbega en voor het aanmelden in de App groep. 

Alle aanwezigen geven deze toppers een groot en warm applaus. 

 

10. Rondvraag 

Vervenershuisje wat gaat hier nu mee gebeuren? 

Plaatselijk Belang meldt dat het eigendom is van een particulier en die kan en mag er 

mee doen wat hij wil. Het huisje heeft geen monumentenstatus, de dikke beam wel. 

Zijn er nog vlaggen van Jubbega? 

Deze kunnen besteld worden via Plaatselijk Belang. Plaatselijk Belang zal nagaan wat 

mogelijk is om de vlaggen voor een geschikte prijs te laten drukken en aanbieden. 

Nadere informatie volgt. 

Wat gebeurt er met de planten in de tuinen van woningen die door Accolade en Elkien 

worden afgebroken? Mogen deze gratis uit de tuinen gehaald worden door 

belangstellenden? 

Plaatselijk Belang adviseert om dit te vragen bij de woningbouwcorporaties. 

De dorpsvisie moet worden herschreven en de voorzitter vraagt om vrijwilligers die 

hier aan mee willen werken. Opbouwwerker Juroy Rosema en Arie Koopmans melden 

zich hiervoor aan. 

 

11. Sluiting:  21.45 uur 

Voorzitter biedt een ieder namens Plaatselijk Belang een verfrissing aan en wenst een 

ieder wel thuis  
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